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Abstract:

This study aims to highlight some of the efforts of scholars of the Islamic West in
classification in the science of religions, whether related to some of the works of the Jews
and some of their beliefs, or the Christians and some of their beliefs. Or both, with the
manuscripts being mostly restricted to the countries of the Maghreb, and the research
concluded by noting the efforts of Moroccan universities in the Islamic Studies Division in
classification in the science of religion in its various branches of subjects By collecting
some of the theses and their titles that are relevant to the topic; Whether it is a study or an
investigation.

Keywords: Religions; Beliefs; Scientists; Moroccan universities; Manuscripts.
JEL Classification Codes: N3, Z12, D83
Résumé:

Cette étude vise a mettre en évidence certains des efforts des savants de I'Occident
islamique dans la classification dans la science des religions, qu'ils soient liés a certaines
des ceuvres des juifs et a certaines de leurs croyances, ou des chrétiens et certaines de leurs
croyances. Ou les deux, les manuscrits étant majoritairement limités aux pays du Maghreb,
et les recherches concluent en notant les efforts des universités marocaines de la Division
des études islamiques dans la classification en science des religions dans ses différentes
branches de matiéeres. En rassemblant certaines des theses et leurs titres pertinents pour le
sujet; Que ce soit une étude ou une enquéte.

Mots cleés: Les religions; Croyances; Scientifiques; Universités marocaines; Manuscrits.
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